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Sammanträde med vetenskapliga 
rådet  
 
Tid:  2014‐09‐04 kl. 13.30 – 15.00 

Plats:  Högskolan Kristianstad, 5‐208 

Närvarande:  Anna‐Karin Edberg, ordförande 
Ann‐Margreth Olsson, ordinarie ledamot, socialt 
arbete 
Ingemar Andersson, ordinarie ledamot, folkhälsa 
Peter Hagell, ordinarie ledamot, omvårdnad  
Manuela Schmidt, sekreterare 

Ej närvarande  Pia Andersson, ordinarie ledamot, oral hälsa 

 
Ordförande hälsar välkommen till sammanträdet. 

 
§ 1   Justeringsperson 

Peter Hagell utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 2   Dagordning 

Dagordningen fastställs efter förändringen att punkt 6 
där Ingemar Andersson har anmält jäv behandlas sist så 
att han kan lämna mötet när den punkten behandlas. Vi 
ändrar även så att punkten övrigt diskuteras innan 
Ingemar lämnar mötet.  
 

§ 3  Föregående mötesprotokoll 
Återrapportering av punkter vid föregående möte.  
 
Den information som finns tillgänglig tyder på att 
ansökan om forskarutbildningsrättigheter inte kommer 
att skickas in hösten 2014 pga oklarheter i 
forskningsbudgeten. Ansökan kommer förmodligen att 
skjutas fram ett år.  
 
Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till 
handlingarna. 
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§ 4  Extern granskning av FPL 
Lars Fredén har tackat ja till uppdraget som extern 
granskare av FPL. Granskningen kommer att ha fokus på 
vilken nytta FPL har haft. En preliminär 
uppdragsbeskrivning har sammanställts. Lars kommer att 
få tillgång till samtliga FPLs dokument och protokoll för 
granskning, men också genomföra intervjuer med olika 
personer, även en representant från det vetenskapliga 
rådet. Utvärderingen påbörjas under oktober och 
förväntas vara klar i slutet av januari 2015. Lars ska då 
presentera sina resultat vid samordningsgruppens 
sammanträde under våren 2015. I det fall Lars vill 
återkoppla något till FPL under tiden då granskningen 
pågår, kommer punkten att finnas kvar som stående 
punkt på dagordningen.   

 
§ 5  Forskarutbildningsansökan 
  Punkten avhandlades under punkt 3.  
   
§ 6  Övrigt 

Enligt tidigare protokoll beslutade rådet att vid 
bedömningar av återrapporteringar och steg 3 
ansökningar så skulle tidigare inlämnade 
återrapporteringar, beslut och den ursprungliga ansökan 
skickas med som bakgrundsinformation, för att kunna 
enklare följa projektets progress. Detta har dock 
resulterat i att mailutskicken har blivit för omfattande. 
Rådet beslutar att istället prova att skapa ett gemensamt 
forum i Its learning där samtliga dokument kommer att 
finnas tillgängliga för rådets medlemmar sorterade per 
projekt, så att man vid behov har möjlighet att kunna se 
samtliga relaterade underlag för varje projekt. 
Återrapporteringar kommer dock även i fortsättningen 
lämnas in till Manuela.  
 
Näste sammanträde den 12 november sammanfaller 
med sektionsmöte. Rådet beslutar att ändå hålla fast vid 
den beslutade mötestiden.   

 
§ 7  Återrapportering ”Interaktiv musikteknik för hälsa” 

Projektansvarig: Anders‐Petter Andersson 
 
Projektansvarig innehar en post‐dok tjänst på 50 % som 
finansieras av Forskningsnämnden under två år. Då 
föregående återrapportering till vetenskapliga rådets 
möte i maj 2014 var något otydlig, ombads Anders‐Petter 
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att skicka in en ny återrapportering till dagens möte. Den 
nya återrapporteringen visar att projektet går framåt.   
 
Skriftliga synpunkter från Pia Andersson som har lämnats 
till ordförande före mötet, redovisas. 
 
Återrapporteringen godkänns och läggs till handlingarna.  

 
§ 8  Återrapportering ”Främja en hälsosam livsstil hos barn 

med övervikt och fetma” 
Projektansvarig: Eva Clausson 
 
Projektansvarig är för tillfället sjukskriven men rapporten 
visar på en progress, trots omständigheterna. Inom 
projektet söks en del externa medel vilket rådet ser som 
positivt. Tidsplaneringen verkar dock något optimistisk.  
 
Skriftliga synpunkter från Pia Andersson som har lämnats 
till ordförande före mötet, redovisas. 
 
 Återrapporteringen godkänns och läggs till handlingarna.  

 
§ 9  Återrapportering ”Ett förbättringsarbete inom 

psykiatrisk verksamhet” 
Projektansvarig: Ann‐Christin Janlöv 
 
Rapporten visar på en progress. Planeringen inom 
projektet har ändrats eftersom den mastersstudent som 
skulle publicera ett av delprojekten har slutat. Istället 
kommer studien att slutföras av Ann‐Christin och Agneta 
Berg. Stödet till studien kommer att löpa ut vid årsskiftet.  
 
Skriftliga synpunkter från Pia Andersson som har lämnats 
till ordförande före mötet, redovisas. 
 
Återrapporteringen godkänns och läggs till handlingarna.  
 
********Ingemar Andersson lämnar mötet. ********** 

 
 
§ 10  Återrapportering ”Medarbetarskaps roll för en 

hälsosam arbetsplats” 
Projektansvarig: Ingemar Andersson 
 
Rapporten visar på en progress. Inom projektet finns en 
medarbetare vars tid medfinansieras av forskningsmiljön 
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MHS. Doktoranden har läst samtliga kurser och är bra på 
gång.  
 
Skriftliga synpunkter från Pia Andersson som har lämnats 
till ordförande före mötet, redovisas. 
 
Återrapporteringen godkänns och läggs till handlingarna.  
 
 
Ordförande tackar ledamöterna och avslutar mötet. 
 
Nästa möte: 15 oktober, kl. 10 – 12. 

 
 

Justeras 
  
 
 
Peter Hagell 
 
 
 
Anna‐Karin Edberg   

  Ordförande        


